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Fråga till Marie Bladholm, ordförande utbildningsnämnden , Värmdö kommun 2018-04-25 
 
 
 
 

Avgifter för digitala läromedel 
 
 
På senaste kommunfullmäktige ställde jag en fråga till dig rörande Värmdö kommuns 
användaravtal för digitala läromedel med anledning av ett nytt beslut från skolinspektionen om 
att avtal där vårdnadshavaren får ansvara för avgifter för borttappade eller trasiga digitala 
läromedel, exempelvis datorer och Ipads räknas som ett brott mot förbudet om dolda avgifter i 
skollagen. 
 
Vi konstaterade då att vi hade sådana skrivningar i avtal på skolor i Värmdö kommun och inledde 
ett arbete på nämnden att se över detta. Dessa avtal har dock funnits i kommunens skolor under 
ett antal år och därför vill jag fråga  
 
 
Hur mycket totalt har Värmdös skolor fakturerat elever och vårdnadshavare i avgifter för digitala 
läromedel under de senaste fem åren (2013-2018)? 
 
 
 
Carl Kangas 
2:e vice ordförande utbildningsnämnden  
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Interpellation 

 

 

Hemtjänstföretaget Fyrens konkurs 
 

Enligt uppgift i lokal press har hemtjänstföretaget Fyren begärts i 

konkurs.  

 

”Vi valde själva att ansöka om att gå i konkurs. Sedan vi köpte företaget i 

september har det varit ekonomiska problem, och pengarna räckte till slut 

inte till. Vi hade inte klarat april månad” säger Vera Dordevic vd på 

Fyren. 

 

Med tanke på att företaget redan från starten hade ekonomiska problem 

undrar man vilka bakgrundskontroller Värmdö kommun gjorde på 

företaget innan det fick uppdrag att bedriva hemtjänst i Värmdö av 

kommunen. 

 

Inom hemtjänstverksamhet är det extra viktigt med hög 

personalkontinuitet. I Värmdö har den redan låga kontinuiteten minskat. 

Fyrens konkurs med uppsägningen av dess personal kan knappast 

förbättra kontinuiteten inom hemtjänstverksamheten. 

 

Med hänvisning till det ovan anförda frågar jag ordföranden för vård- och 

omsorgsnämnden: 

 

 Vilka bakgrundskontroller gjordes innan hemtjänstföretaget 

Fyren fick avtal med Värmdö kommun? 

 

 Hur påverkas personalkontinuiteten i hemtjänsten genom det 

aktuella företagets konkurs?    

 

Gustavsberg den 9 april 2018 

 

Mats Skoglund (V) 
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Interpellation 

  

 

 

Vilka fristående förskolor och familjedaghem lever 

inte upp till kommunens krav 

Under veckan har vi uppmärksammats på att över hälften av Värmdös 

fristående förskolor och familjedaghem inte lever upp till kommunens 

krav om att tillhandahålla fria blöjor, frukost och 50 timmars 

öppethållande per vecka. 

Samtliga kommunala förskolor lever upp till kommunens krav när det 

gäller blöjor, mat och öppettider vilket tyder på att reglerna inte är 

svårtolkade. 

Det så kallade ”fria skolvalet” gissar vi ska betyda att föräldrar ska kunna 

ta ställning till vilka förskolor som är bäst för dem och för deras barn. 

Vem har ansvaret för att upplysa om vilka enheter som har dessa brister? 

Att endast vinstdrivande enskilda verksamhetsutövare systematiskt bryter 

mot regelverket måste tolkas så, att det ger utrymme att göra vinst på 

barnen. 

Med hänvisning till det ovan anförda frågar jag utbildningsnämndens 

ordförande: 

 På vilket sätt och med vilken regelbundenhet kontrollerar 

Värmdö kommun att fristående förskoleverksamhet följer 

kommunens krav? 

 Vilka sanktioner kommer Värmdö kommun använda för att 

hindra fristående förskolor och familjedaghem från att 

fortsatt bryta mot kommunens regelverk? 

 Vem ska kompensera föräldrarna för de kostnader de inte borde 

haft?  

 Vilka är de aktuella förskolorna och familjedaghemmen? 

 

Gustavsberg den 9 april 2018 

 

Mats Skoglund (V) 
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Interpellation till Lars-Erik Alversjö, ordförande i BMH 
Kommunfullmäktige 2018-04-25  
 
 
Miljöpåverkan från arbete med ledning i Hemmesta träsk 

Under hösten 2017 arbetade tekniska nämnden för att sänka en avloppsledning i Hemmesta 
träsk. I delegationsbeslut BMH 4147 beslutar bygg-, miljö- och hälsoskyddsnämnden att 
förelägga tekniska nämnden att vidta ett antal försiktighetsmått vid underhåll av 
avloppsledningen. Bland annat framgår det att arbete i vatten ska utföras så att minsta 
möjliga grumling uppstår och vid behov ska skyddslänsar användas för att minimera 
spridning av uppslammat sediment. Det framgår också i föreläggandet att ledningen ska 
sänkas med ca 100 vikter.  

När ledningen väl sänktes användes vad jag har förstått 355 betongblock och skyddslänsar ska 
inte heller ha använts.  

Bygg-, miljö-, och hälsoskyddsnämnden har idag tillsynsansvaret enligt miljöbalken över 
vattenverksamhet i Värmdö kommun. Nu frågar vi dig Lars-Erik Alversjö i egenskap av 
ordförande för bygg-, miljö-och hälsoskyddsnämnden följande:  
 

- stämmer det att 355 betongblock användes för att sänka ledningen och att 
skyddslänsar inte användes; 

 
- hur ser bygg-, miljö- och hälsoskyddsnämnden i egenskap av tillsynsmyndighet på att 

ytterligare 255 vikter utöver de redan kommunicerade ca 100 vikterna ska ha använts 
för att sänka ledningen; 

- anser bygg-, miljö- och hälsoskyddsnämnden att det är rimligt att skyddslänsar inte 
ska användas för att motverka grumling om ett sådant omfattande antal betongblock 
sänks ned i viken? 

 
Hanna Thorell och Filip Joelsson 
Miljöpartiet de gröna i Värmdö 

4



 

Motion 

 

För ett jämställt och tryggare Värmdö 
Hösten 2017 uppmärksammade folkrörelsen #metoo det utbredda 

samhällsproblemet med sexism, sexuella trakasserier och övergrepp mot 

kvinnor i skolan, i hemmet, på våra arbetsplatser och i samhället i stort. 

Hundratusentals kvinnor har vittnat om den otrygghet som kvinnor 

upplever i vårt samhälle. 

 

Nu vill #metoo gå vidare med arbetet för att göra Sverige tryggt. Den 6 

mars överlämnade därför en grupp initiativtagare till de 65 olika metoo-

uppropen en kravlista till jämställdhetsminister Åsa Regnér. Bland 

kraven nämns bättre sex- och samlevnads- och samtyckesundervisning i 

skolan, mer pengar till kvinnojourer, en nationell visselblåsarfunktion för 

landets skolor, ökad satsning på stöd och behandling, skärpa krav på 

aktiva åtgärder och rapportering i arbetslivet. 

 

Kraven på ett tryggare samhälle innebär att också kommuner och 

kommunpolitiker måste ta den otrygghet tusentals kvinnor vittnade om 

under #metoo på allvar. Vi bör ta fram förslag på åtgärder för ett 

jämställt och tryggare samhälle. Vi menar att kravlistan som 

överlämnades till jämställdhetsministern utgör en utmärkt grund för att 

jobba lokalt. 

 

Exempel på konkreta åtgärder utifrån #metoo kravlista som Värmdö 

kommun skulle kunna vidta: 

 

 Satsningar på sex-, samlevnads- och samtyckesundervisning i 

skolan. 

 Stärkt arbete mot sexuella trakasserier. En 

visselblåsarfunktion dit utsatta elever och skolpersonal kan vända 

sig för att få hjälp mot sexuella övergrepp och trakasserier. 

 Ett utbildningsmoment för att motverka sexism, destruktiva 

könsroller och sexuellt våld införs för kommunanställda. 

 Aktiva åtgärder och rapportering i arbetslivet. Arbeta 

förebyggande i den kommunala verksamheten och med det lokala 

näringslivet för att motverka sexuella trakasserier. 

 

Vi yrkar att: 

Värmdö kommun tar fram lokala åtgärder utifrån #metoo rörelsens 

kravlista för att stärka arbetet mot sexuella övergrepp, trakasserier 

och övergrepp mot kvinnor.  

 

Gustavsberg den 9 april 2018 

.  

Mats Skoglund (V) 
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Christer Ekenstedt

Från: Emil Steen
Skickat: den 17 april 2018 10:26
Till: Christer Ekenstedt
Ämne: VB: Medverkan i Socialnämnden 

Uppföljningsflagga: Följ upp
Flagga: Slutfört

 
 
‐‐‐‐‐Ursprungligt meddelande‐‐‐‐‐ 
Från: Anna Hertting <anna.hertting@gmail.com>  
Skickat: den 16 april 2018 15:01 
Till: Emil Steen <emil.steen@varmdo.se> 
Ämne: Medverkan i Socialnämnden  
 
Hej,  
 
Jag vill härmed meddela att jag avsäger min plats som ersättare i socialnämden för Miljöpartiet. 
 
Vänligen, Anna Hertting 
 
Skickat från min iPad 
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Christer Ekenstedt

Från: Emil Steen
Skickat: den 20 april 2018 13:29
Till: Christer Ekenstedt
Ämne: VB: Jag avsäger mig uppdraget som ledamot i utbildningsnämnden 

Uppföljningsflagga: Följ upp
Flagga: Slutfört

 
 

Från: Susanne Forslund  
Skickat: den 19 april 2018 17:01 
Till: Emil Steen <emil.steen@varmdo.se> 
Kopia: Carl Kangas <carl.kangas@varmdo.se>; Mikael Lindström <Mikael.Lindstrom@varmdo.se> 
Ämne: Jag avsäger mig uppdraget som ledamot i utbildningsnämnden  

 
Hej! 
Jag, Susanne Forslund, , avsäger mig uppdraget som ledamot i utbildningsnämnden i Värmdö 
kommun fr o m 2018-04-20. 
 
 
Med vänlig hälsning,  
Susanne Forslund 
 
--- 
 
Hermelinvägen 57 
134 33 Gustavsberg 
susanne.forslund99@hotmail.com 
070-771 63 34  
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Christer Ekenstedt

Från: Emil Steen
Skickat: den 23 april 2018 09:58
Till: Christer Ekenstedt
Ämne: VB: Avsägelse från uppdrag som ersättare i Kommunstyrelsen

Uppföljningsflagga: Följ upp
Flagga: Slutfört

 
 
‐‐‐‐‐Ursprungligt meddelande‐‐‐‐‐ 
Från: Lars Bryntesson  
Skickat: den 22 april 2018 16:57 
Till: Emil Steen <emil.steen@varmdo.se> 
Kopia: Linda Nygren <linda.nygren@varmdo.se>; Mikael Lindström <Mikael.Lindstrom@varmdo.se> 
Ämne: Avsägelse från uppdrag som ersättare i Kommunstyrelsen 
 
Kommunfullmäktige i Värmdö kommun 
 
Jag vill med dessa rader anhålla om att bli entledigad från mitt uppdrag som ersättare i Kommunstyrelsen fr o m den 
30 april. 
 
Gustavsberg den 22 april 2018 
 
Lars Bryntesson 
 
 
Skickat från min iPad 
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Christer Ekenstedt

Från: Emil Steen
Skickat: den 19 april 2018 12:49
Till: Christer Ekenstedt
Ämne: VB: avslut av uppdrag

Uppföljningsflagga: Följ upp
Flagga: Har meddelandeflagga

Ska anmälas på KF. Läggs i tiläggshandlingar 
 
Från: Terese Askerstedt <terese.askerstedt@mp.se>  
Skickat: den 19 april 2018 12:48 
Till: Emil Steen <emil.steen@varmdo.se> 
Ämne: avslut av uppdrag 

 
Hej! 
Jag kommer sluta jobba som politisk sekreterare för Miljöpartiet i Värmdö. Blir kvar månaden ut. 
 
Mvh 
Terese Askerstedt 
 
 
--  

 
Terese Askerstedt  
Politisk sekreterare/Valsamordnare Miljöpartiet i Värmdö  
Kanslisekreterare Miljöpartiet i Södertälje 
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Christer Ekenstedt

Till: Emil Steen
Ämne: SV: Ny politisk sekreterare

 
 

Från: Hanna Thorell  
Skickat: den 23 april 2018 11:51 
Till: Emil Steen <emil.steen@varmdo.se> 
Kopia: Siv Strömbäck <siv.stromback@mp.se> 
Ämne: Ny politisk sekreterare 

 
Hej Emil, 
 
Jag, Filip Joelsson och Siv Strömbäck tar över tjänsten som politisk sekretare tills vi får en ny person på 
plats och delar arvodet lika, dvs 14 % vardera.  
 
// Hanna 
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